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Stuknummer 2015021902 

Beleidsreflectie 2014-II 
 

 

Proloog 

Voor u ligt de beleidsreflectie van het Overleg Studieverenigingen 2014-II. In dit stuk reflecteert het 

OS-bestuur (OSb) op de beleidspunten zoals gesteld in stuknummer 20140904 “Beleidsplan 2014-II”. 

 

1. Beleidspunten 
De beleidspunten van het beleidsplan 2014-II waren: 

1. Het (nieuwe) onderwijsmodel 

2. Het OS als netwerk 

3. Fusie faculteit MB en GW 

 

Voor uw leesgemak is onder het betreffende beleidspunt eerst de bijbehorende tekst uit het 

beleidsplan in cursief neergezet. Daarna volgt de reflectie van het OSb 2014-II in het afgelopen halve 

jaar. 

 

1. Het (nieuwe) onderwijsmodel  

 

“Het eerste jaar van het TOM zit er op, maar dat betekent niet dat de rol van het OS in de 

ontwikkelingen rondom dit model kleiner is geworden. Naast dat het model stapsgewijs 

ingevoerd wordt en de gevolgen dus steeds groter worden, is het model nog steeds aan 

veranderingen onderhevig. Bij deze veranderingen moet er rekening worden gehouden met de 

belangen van studieverenigingen. Het OSb zal er zorg voor dragen dat dit gebeurt binnen de UT. 

Om dit te realiseren is het ook belangrijk dat feedback vanuit de studieverenigingen wordt 

verzameld om in te kunnen spelen op bestaande problemen en snel de gevolgen van bepaalde 

veranderingen in kaart te kunnen brengen. Hierbij speelt de OOC een grote rol. Tijdens OOC 

vergaderingen zal de stand van zaken binnen het TOM doorgenomen worden en zal er feedback 

worden verzameld die het OSb kan gebruiken bij besprekingen met de relevante organen van de 

UT. De punten die op dit moment lopend zijn en waar naar gekeken wordt zijn zaalverroostering 

en de afronding van het nieuwe boekencontract.’’ 

 

Binnen het Overleg Onderwijscommissarissen (OOC) worden iedere maand de problemen bij de 

verschillende opleidingen besproken door de onderwijscommissarissen van de 

studieverenigingen. Vooral het Twents Onderwijsmodel (TOM) dat anderhalf jaar geleden is 

ingevoerd, wordt hierin uitvoerig besproken. Naast de problemen die het nieuwe model met zich 

meebrengt, is er een bijeenkomst over zaalverroostering geweest met de studieverenigingen, 

CES(Centre for Educational Support) , het FB (Facilitair Bedrijf) en M&C (Management en 

Communicatie). De problemen die daar naar voren kwamen, worden nu opgepakt. 
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Het nieuwe boekencontract is inmiddels afgerond en er is een overeenkomst getekend over de 

webshop tussen de boekenleverancier en de studieverenigingen. 

 

Door het TOM zijn de roosters van de studenten over het algemeen voller en de 

studieverenigingen hebben aangegeven dat daardoor minder tijd is voor middelgroot activisme. 

Het OSb heeft naar aanleiding van deze klachten in samenwerking met de andere 

koepelverenigingen en de Student Union (SU) een lijst met pijnpunten binnen het TOM 

opgesteld. De belangrijkste punten hierin waren: middelgroot activisme, student-assistenten,  

ontmoediging om actief te worden door de opleiding, weinig flexibliteit in roosters, hoge 

werkdruk door de hoeveelheid toetsen en de constructie met het halen van een gehele module. 

Deze lijst is vervolgens doorgespeeld naar Ed Brinksma en Ramses Wessel. Zij hebben 

aangegeven zoveel mogelijk punten aan te pakken. Er is door deze twee personen ook gevraagd 

om concrete cijfers bij de genoemde problemen te leveren. Deze cijfers worden door middel van 

een enquête verzameld en zullen naar Brinksma en Wessel gestuurd worden om de problemen 

kracht bij te zetten.  

 

2. Het OS als netwerk 

 

‘’ Het OS is een orgaan dat studieverenigingen samenbrengt, waarbij het uitwisselen van 

ervaringen en informatie een belangrijke pijler is voor het OSb. Om dit te activeren en faciliteren 

zullen daarom initiatieven die dit stimuleren voorgezet worden. Dit houdt in dat alle huidige 

commissies voorgezet zullen worden. Bijzonderheden met betrekking tot enkele van deze 

commissies worden toegelicht onder het kopje “Commissies”.’’ 

 

Vanuit het OSb worden er maandelijks weer vele overleggen gepland en gehouden met de 

studieverenigingen. Het OOC en het EB-overleg vinden maandelijks plaats en sinds dit collegejaar 

wordt er ook weer regelmatig een ICOS gehouden. De bespreekpunten van deze commissies 

kunt u later in deze reflectie terug vinden bij het hoofdstuk commissies. 

 

De Student Union heeft dit jaar weer verschillende Student Union fora gepland. Vanuit het OSb 

wordt er bij de studieverenigingen actief gepromoot om hier bij aanwezig te zijn. Over het 

algemeen leidt dat tot veel vertegenwoordigers vanuit de sector Studie. De SU fora worden 

daardoor door de SU als nuttig ervaren en door de goede aanwezigheid komt er veel inspraak 

vanuit de studieverenigingen. 

 

Dit jaar wordt er wederom een verenigingenweekend georganiseerd. Vorig collegejaar werd dit 

volledig vanuit het OS gedaan, maar nu wordt er ook samengewerkt met de andere 

koepelverenigingen. Vanuit het OS is er één persoon afgevaardigd in de commissie die dit 

weekend organiseert. 

 

3. Fusie faculteit MB en GW 

 

‘’Hoewel de factulteiten MB en GW al enige tijd met elkaar gefuseerd zijn, is het nog onduidelijk 

wat de eventuele toekomstige gevolgen hiervan zullen zijn voor de studieverenigingen van de 
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betreffende studies. Zodra het OSb hier meer over weet, zal het dit met de verenigingen 

bespreken en wanneer nodig de belangen van de verenigingen behartigen bij de universiteit.’’ 

 

Tot op heden is er nog niet veel meer duidelijkheid gekomen over de gevolgen van de fusie van 

MB en GW voor de studieverenigingen. Daarom zal binnenkort een afspraak plaatsvinden met 

Ton Mouthaan om deze informatie niet af te wachten, maar hem om duidelijkheid te vragen. Dit 

om te voorkomen dat er achter de feiten aangelopen wordt en het OSb op de hoogte blijft van 

eventuele veranderingen, zodat het OSb hier wanneer nodig tijdig op in kan spelen. 

 

2. Bestuursstructuur 
De samenstelling van het OSb 2014-II was als volgt: 

Voorzitter Kevin Heubach 

Secretaris, Penningmeester, Vicevoorzitter Pim Willems 

Faculteitsafgevaardigde CTW Thijs Baltes 

Faculteitsafgevaardigde EWI Wouter Deenik 

Faculteitsafgevaardigde GW Carmen Smeenk 

Faculteitsafgevaardigde MB Edo Kant 

Faculteitsafgevaardigde TNW Vincent Hommersen 

 

3. Commissies 
Studiereiscommissie Thijs Baltes 

Externe betrekkingen overleg Edo Kant 

Centrale onderwijs prijs Pim Willems 

Overleg onderwijscommissarissen  Carmen Smeenk 

Beheer Wouter Deenik 

Kascommissie Pim Willems 

KIOSK (Introductiecommissie van het OS) Wouter Deenik 

ABC (Activismebeurzencommissie) Kevin Heubach 

Overleg Boeken Carmen Smeenk 

ICOS (Internationalisatie commissie van het 

OS) 

Vincent Hommersen 

 

1. Studiereiscommissie 

De studiereiscommissie heeft het afgelopen halve jaar de plaatsgevonden reizen geëvalueerd en 

zorg gedragen voor de toegekende subsidies. Daarnaast heeft er een inventarisatie 

plaatsgevonden voor de reizen die zullen vertrekken in 2015 en in de december-ALV is de 

begroting voor 2015 goedgekeurd. 

 

2. Externe Betrekkingen overleg 

Het EB-overleg wordt dit jaar goed bezocht door de verschillende studieverenigingen. Er wordt 

vooral gekeken naar mogelijkheden om samen te werken met andere studieverenigingen en er 
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worden op informele wijze enkele handige tips uitgewisseld. Dit jaar wordt er ook een Career 

Service Platform (CSP) opgezet door de SU. Vanuit iedere faculteit zit er een afgevaardigde in de 

commissie voor het CSP en ieder EB-overleg wordt het CSC uitvoerig besproken. 

 

3. Centrale Onderwijsprijs 

De COP-commissie is begonnen met het organiseren van de centrale onderwijsprijs. De deadlines 

voor de decentrale verkiezingen zijn gesteld en met het thema ‘Innovatie door inspiratie’ loopt 

de organisatie voorspoedig. De uitreiking van de prijs moet uiteindelijk plaatsvinden in juni. 

 

4. Overleg Onderwijscommissarissen 

Het OOC vindt iedere maand plaats en de problemen binnen de opleidingen worden hier 

besproken door de onderwijscommissarissen van de studieverenigingen. De nadruk ligt vooral op 

de problemen die de invoering van het TOM met zich mee brengt. 

 

5. Beheer 

Het OS is succesvol overgestapt op WESP zonder noemenswaardige problemen. De commissie 

hiervoor is inmiddels gedechargeerd. 

 

6. Kasco 

De Kasco voert controles uit op de acties van de penningmeester. Dit is zonder grote problemen 

verlopen. 

 

7. KIOSK 

De afrekening van de KIOSK is goedgekeurd en de commissie is inmiddels gedechargeerd. 

 

8. ABC 

De activismebeurzencommissie heeft zorg gedragen voor de beurzenverdeling binnen de 

studieverenigingen. Zij hebben de aanvragen voor 2015 geïnventariseerd en gecategoriseerd. De 

voorlopige lijst voor 2015 is in de november-ALV goedgekeurd. 

 

De laatste aanvragen voor 2014 zijn door de ABC beoordeeld en gerangschikt. In de november-

ALV hebben echter nog de nodige verschuivingen plaatsgevonden binnen deze rangschikking. 

Naar aanleiding van deze verschuivingen zijn er aanpassingen in het beurzenmodel van het OS 

doorgevoerd. 

 

9. Overleg Boeken 

Iedere maand vindt het boekenoverleg plaats om klachten uit te wisselen tussen de verschillende 

betrokken partijen binnen het boekencontract. Bovendien is er sinds november een nieuwe 

overeenkomst getekend over de webshop tussen de leverancier van de boeken en de 

studieverenigingen.  

 

10. ICOS 

Het ICOS is dit jaar weer nieuw leven ingeblazen door het OSb en de studieverenigingen. Samen 

met de portefeuille internationalisering vanuit de SU wordt er maandelijks gekeken op welke 

manier de internationale studenten meer betrokken kunnen worden bij de extra-curriculaire 
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activiteiten op de Universiteit Twente. Door de samenwerking met de SU vindt er meer 

samenwerking plaats tussen  ICOS en de andere verschillende commissies en werkgroepen die 

gaan over internationalisering zoals het Buddy-project. 

 

Epiloog 

Het OSb 2014-II kijkt tevreden terug naar de onderlinge samenwerking en de samenwerking met 

de verenigingen. Het contact met de verschillende universiteitsorganen verliep voorspoedig. Het 

bestuur hoopt deze goede contacten succesvol te kunnen onderhouden en hoopt de productieve 

lijn door te zetten in 2015-I. 


